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Protokół nr 36/VIII/2023
 z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji

 VIII kadencji Rady Miasta Lublin z dnia 10 maja 2023 r.

Posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  odbyło się  w Ratuszu w sali nr 3,
uczestniczyli w nim członkowie Komisji zgodnie z załączoną listą obecności (zał. nr 1 i 2)
stanowiąc quorum niezbędne do opiniowania spraw objętych porządkiem posiedzenia. 
Posiedzenie trwało od godziny 17:30 do 17:40.
Posiedzeniu przewodniczył  Marcin Bubicz – Przewodniczący Komisji.

Porządek posiedzenia:

1. Rozpatrzenie petycji w sprawie zmiany uchwały nr 175/XVII/1995 z dnia 29 czerwca
1995 w sprawie wysokości diet dla radnych Rady Miejskiej w Lublinie.

2.Rozpatrzenie  petycji  dotyczącej zmiany uchwały nr 184/V/2019 Rady Miasta Lublin z
dnia 28 marca 2019 r. w sprawie ustalenia zasad otrzymywania diet przez przewodniczą-
cych Zarządów Dzielnic oraz członków organów Dzielnic.

3. sprawy wniesione.

Z uwagi na brak wniosków i uwag do porządku posiedzenia Komisja przeszła do jego re-
alizacji.

Ad 1. Rozpatrzenie petycji w sprawie zmiany uchwały nr 175/XVII/1995 z dnia 29 czerwca
1995 w sprawie wysokości diet dla radnych Rady Miejskiej w Lublinie.

Petycja została przedstawiona przez prezesa Fundacji wolności Krzysztofa Jakubowskie-
go Jakubowskiego. Głos w dyskusji zabierali radni Marcin Bubicz, Piotr Gawryszczak,Bar-
tosz Margul oraz Piotr Popiel. Wyjaśnień udzielali Andrzej Wojewódzki - sekretarza miasta
oraz Monika Barczewska zastępca Dyrektora Ds. Budżetowo-Administracyjnych i Samo-
rządności.  Komisja głosami: 4 „za”,  przy 2 „przeciw” i  1 „wstrzymujących się”  Komisja
uznała petycję za  niezasadną  oraz przyjęła projekt  uchwały w przedmiotowej  sprawie
wraz z uzasadnieniem. 

Ad 2. Rozpatrzenie petycji dotyczącej zmiany uchwały nr 184/V/2019 Rady Miasta Lublin
z dnia 28 marca 2019 r. w sprawie ustalenia zasad otrzymywania diet przez przewodniczą-
cych Zarządów Dzielnic oraz członków organów Dzielnic.

Petycja została przedstawiona przez prezesa Fundacji wolności Krzysztofa Jakubowskie-
go Jakubowskiego. Głos w dyskusji zabierali radni Marcin Bubicz, Piotr Gawryszczak,Bar-
tosz Margul oraz Piotr Popiel. Wyjaśnień udzielali Andrzej Wojewódzki - sekretarza miasta



oraz Monika Barczewska zastępca Dyrektora Ds. Budżetowo-Administracyjnych i Samo-
rządności. Po przeprowadzeniu dyskusji, głosami: 3 „za”, przy 3 „przeciw” i 1 „wstrzymują-
cym się” Komisja nie rozstrzygnęła sprawy i przełożyła ją na następne posiedzenie.

Ad 3. Sprawy wniesione.

W związku z brakiem pytań czy też ewentualnych wniosków Przewodniczący zakończył
posiedzenie komisji. 

Protokółował:         Przewodniczący Komisji

   Łukasz Kowalczyk                   Marcin Bubicz


